
Oświadczenie złożone 

przez senatora Aleksandra Pocieja 

na 78. posiedzeniu Senatu 

w dniu 9 maja 2019 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Andrzeja Adamczyka 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z wycofaniem rozkładu jazdy pociągów na najbliższy okres wakacyjny, to jest od 9 czerwca 

do 31 sierpnia br., oraz wstrzymaniem sprzedaży biletów na ten okres zwracam się do Pana Ministra z prośbą 

o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji. 

Planowanie rozkładu jazdy dla całego kraju jest procesem wymagającym czasu i odpowiedniej wiedzy. 

Trudno uwierzyć, iż rozpisywanie rozkładu na nowo, w dodatku w ostatniej chwili, ma go ulepszyć i uspraw-

nić. Zrozumiałe są drobne korekty, ale w tym przypadku mówimy o ponownej konstrukcji całego wakacyjne-

go rozkładu na głównych magistralach w całym kraju. 

Wg informacji przekazanych przez rzecznika PKP PLK główną przyczyną tego drastycznego kroku są 

liczne inwestycje na torach, prowadzone na szeroką skalę. Nie to stanowi jednak problem, a opóźnienia 

w realizacji tych inwestycji i brak należytego nadzoru nad prowadzonymi pracami. Skąd wynikają tak po-

ważne opóźnienia remontów, bałagan informacyjny i brak odpowiedniej koordynacji? Kto jest za to odpo-

wiedzialny? 

Zbliża się czas wakacyjnych wyjazdów i taka sytuacja jest nie do zaakceptowania. Tysiące pasażerów nie 

mogą zaplanować swoich podróży, nie wspominając już o realnych stratach, jakimi są utraty zniżek. 

W związku z tym proszę o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji oraz o propozycję rekompensaty utraty zniżek 

dla pasażerów. 

Z poważaniem 

Aleksander Pociej 
 


